
 

 

 

     

 

Αθήνα, 22 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

  

Θέμα: «Η παραβατικότητα στα φροντιστήρια » 

Σε συνέχεια της επώνυμης καταγγελίας που έκανε καθηγητής του Πανεπιστημίου Πατρών 

για πανεπιστημιακό φροντιστήριο που διαφήμιζε υπηρεσίες διεκπεραίωσης για τις εξ 

αποστάσεως εξετάσεις φοιτητών, μαθαίνουμε πως το υπουργείο Παιδείας και 

Θρησκευμάτων προχώρησε σε μηνυτήρια αναφορά στην Εισαγγελία Πρωτοδικών 

Αθηνών. 

Με αφορμή αυτό το περιστατικό, η Ομοσπονδία Ιδιωτικών Εκπαιδευτικών Λειτουργών 

Ελλάδας (ΟΙΕΛΕ) χαρακτήρισε την πρακτική αυτή ως «σταγόνα στον ωκεανό 

παρανομίας» και ζητεί από την πολιτεία να ελέγξει τα φροντιστήρια για ακραία 

παραβατικότητα. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω,  

Ερωτάται η κα Υπουργός: 

1. Ποια μέτρα θα λάβει ώστε να ελεγχθεί η νομιμότητα των φροντιστηρίων μέσης 

εκπαίδευσης, των πανεπιστημιακών φροντιστηρίων, αλλά και των φροντιστηρίων ξένων 

γλωσσών και εκμάθησης υπολογιστών; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη από την Κυβέρνηση προκειμένου να βεβαιωθεί πως οι εξ αποστάσεως 

εξετάσεις, λόγω κορωνοϊού, πραγματοποιούνται όντως από το φοιτητή και αν ναι, ποια 

είναι αυτή;  

3. Ποια πιστοποίηση οφείλουν να έχουν τα φροντιστήρια μέσης εκπαίδευσης αλλά και τα 

πανεπιστημιακά ώστε να βεβαιώνεται η νομιμότητά τους; 

4. Γενικότερα, τι μέτρα θα ληφθούν ώστε τα πιστοποιητικά γνώσης ξένων γλωσσών και 

εκμάθησης υπολογιστών να έχουν ποιοτικό αντίκρισμα και να παρέχουν μοριοδότηση στις 

εξετάσεις του ΑΣΕΠ; 

5. Πόσο τακτικός είναι ο ποιοτικός έλεγχος των φροντιστηρίων κάθε μορφής; 
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6. Ποιο το πρόστιμο σε περίπτωση παραβατικότητας κάποιου ιδιοκτήτη φροντιστηρίου και 

πώς αποζημιώνονται οι μαθητές που πέφτουν θύμα εξαπάτησης; 

7. Τι μέτρα θα λάβει η Κυβέρνηση για να αποτρέψει ανάλογες πρακτικές, καθώς ένα νέο κύμα 

πανδημίας ενδέχεται να υπάρξει το φθινόπωρο, οπότε και να τεθούν εν αμφιβόλω οι δια 

ζώσης εξετάσεις τόσο οι επαναληπτικές του φθινοπώρου όσο και εκείνες του χειμερινού 

εξαμήνου; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

                   Φωτεινή Μπακαδήμα 




